
Muut asiat 
  
Valt 11.12.2024 § 90    

Marjatta Seppä jätti valtuustoaloitteen uuden terapia-altaan 
rakentamisesta. Aloite on liitteenä. Seppä ilmoitti myös, että hänen 
valtuustossa 6.11.2024, § 75 tekemäänsä valtuustoaloitetta koskien uima-
altaan korjausta ei tarvitse enempää käsitellä. 
 
Puheenjohtaja luki valtuustolle toimitetun Jaana Kyllösen 
valtuustoaloitteen: Lautakunnan nimen muuttaminen ”terveyden ja 
hyvinvoinnin edistämisen lautakunnasta nimeksi ”osallisuuden, 
hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen lautakunta”. Aloite on liitteenä.  
 
Mika Pietikäinen käytti puheenvuoron tulevaisuuden näkymistä seuraavalla 
valtuustokaudella.  
 
Anne Andersson käytti Keskustan valtuustoryhmän ryhmäpuheenvuoron 
ajankohtaisista asioista. 
 
Anne Ruha toi valtuustolle terveiset maakuntavaltuuston kokouksesta.  
 
Timo Littow käytti puheenvuoron ehdottaen puolueiden yhteistä 
vaalitilaisuutta Kärsämäelle. 
 
Mira Aittola käytti puheenvuoron LAPE-työryhmän yhdistämisestä HYTE-
työryhmään. 
 
Antti Tiikkainen käytti puheenvuoron käydystä valtuuston kokouksesta. 
 
Timo Flankkila käytti puheenvuoron kuluneesta vuodesta.  
 
Kokouksen lopuksi valtuuston puheenjohtaja Esko Ristinen käytti 
puheenvuoron kiittäen valtuutettuja ja viranhaltijoita kuluneesta vuodesta. 
 

Päätös Käytetyt puheenvuorot merkittiin valtuuston tietoon saatetuiksi. 
 


